
Uchwała XXXII/474/2009 

Rady Miejskiej Kalisza 

z dnia 13 lutego 2009 roku 

 

 
w sprawie wyrażenia woli likwidacji Szkoły Policealnej Nr 7 w Kaliszu, przy ul. 

Kaszubskiej 13. 

 
 

Na podstawie art. 12 pkt 8 lit. i w zw. z art. 92 ust. 1 pkt 1 i ust. 2 ustawy z 

dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1592 

z późn. zm.) oraz art. 59 ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty 

(Dz.U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 z późn. zm.) uchwala się, co następuje: 

 

 

§1. 

 

Wyraża się wolę likwidacji z dniem 31 sierpnia 2009r. Szkoły Policealnej Nr 7 w 

Kaliszu, przy ul. Kaszubskiej 13.  

 

 

§2. 

 

Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kalisza. 

 

 

§3. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 



U Z A S A D N I E N I E 

 

do Uchwały Nr XXXII/474/2009 Rady Miejskiej Kalisza 

z dnia 13 lutego 2009 roku 
 

w sprawie wyrażenia woli likwidacji Szkoły Policealnej Nr 7 w Kaliszu, przy ul. 

Kaszubskiej 13. 

 

 

 

Szkoła Policealna Nr 7 w  Kaliszu  w  bieżącym roku szkolnym  posiada tylko 

3 oddziały, w których uczy się 65 uczniów, wszyscy kończą cykl kształcenia. Oferta i 

struktura szkół prowadzących kształcenie w zawodzie musi podlegać bieżącej 

weryfikacji na skutek zmieniającego się zapotrzebowania rynku pracy oraz z powodu 

zmian w przepisach oświatowych. W przypadku zawodów medycznych, w coraz 

większym  stopniu  wymagane  jest   kształcenie  kończące  się  uzyskaniem  licencjatu, 

a kierunki paramedyczne cieszą się ograniczonym zainteresowaniem. 

Aktualnie istnieje możliwość uzyskania licencjatu w kaliskiej PWSZ na 

kierunkach pielęgniarstwo, położnictwo, ratownictwo medyczne, fizjoterapia ze 

specjalnością odnowa biologiczna. W nowym roku akademickim ma zostać 

uruchomiona kosmetologia. Oferty kierunków medycznych i paramedycznych 

posiadają także kaliskie szkoły niepubliczne o uprawnieniach szkół publicznych oraz 

Medyczne Studium Zawodowe w Ostrowie Wlkp.  

W związku z zmniejszeniem się liczby uczniów, koszty funkcjonowania 

Szkoły Policealnej Nr 7 prawie dwukrotnie przewyższają środki otrzymywane z 

subwencji oświatowej. 

Wobec powyższego przyjęcie uchwały uważa się za uzasadnione. 


